## 朝陽科技大學 Chaoyang University of Technology 日間部學生提前復學申請書 Student of Daytime Division Applying for Early Re-entry

申請人資料 Applicant Information		
姓名		學號
Name		Student No.
身分證字號		系別、年級、班別
Identity No.		Department, Year & Class
休學資料		期至學年度 第學期辦理休學。
Information on		
Suspension of	Suspension of Schooling from semester of academic year to	
Schooling	semester of academic yea	r
擬申請	於學年度 第學	期提前復學。
Apply for	Early Re-entry in semester	
申請原因		
Reason		
學生簽名		家長簽名
Signature of student		Signature of Parents
學生聯絡電話		家長聯絡電話
Contact Number of Student		Contact Number of Parents
地址		申請日期
Address		Application Date
註 Notes		
本校為辦理學生提前復學申請之目的,本表蒐集之個人資料 (C001 辨識個人者、C003 政府資料中之辨識者),在申請		
期間於校務地區進行審核提前復學申請及必要之業務聯繫作業,若未提供正確完整之資料,將無法完成申請。你得依		
個人資料保護法第3條行使查閱、更正個資等當事人權利,本校註冊組(分機 4013~4019)。		

The personal information (C001 Type for identifying individuals, C003 Type for identifying in government data) that Chaoyang University of Technology collected are only used for processing the application of early re-entry during the period when the application is under review within the school and when the contact of the relevant individual becomes necessary. Application would not be processed for submission of incomplete information. Applicants have the right to inquire and correct personal information according to Article 3 of the Personal Data Protection Act. For details please contact the Admissions Section of CYUT at ext. 4013-4019.